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Generalforsamling afholdt den 21 marts 2018 
 

 

 

Til stede fra bestyrelsen var Simon Mears, Erik Kristiansen, Jon Fribo, Henrik 

Møller, samt Birgitte Riis Klausen. 
 
 

Herudover deltog 16 medlemmer til generalforsamlingen. 
 
Pkt. 1 Valg af dirigent: 
 

Til dirigent, blev Peter Sparre, Havrevænget 10 valgt. Han takkede for valget og 
konstaterede at indkaldelsen til generalforsamlingen var foretaget i henhold til 

foreningen love. 
 

Pkt. 2 Formandens beretning: 
 

Udvalgt indhold fra beretningens indhold:  

 
Sorterings-skraldespande bliver permanent. Omkostninger hertil bliver 300,- 
pr. husstand. 

 
Vejfest 2017 var en succes. 70 voksne og 20 børn deltog. Bestyrelsen er blevet 
opfordret, til at høre flere grundejere ift. godkendelse af budget til vejfesten. 

 
Indbrud i området er et tiltagende emne. Grundejerne opfordres til at tilmelde 
sig nabohjælp. 

 
Status og tak til samarbejdet i bestyrelsen, og opfordring til beboerne om at 
inddrage, og bruge hinanden til at vende aktuelle emner og socialisere ved 

givne lejligheder. 
 
En enkelt tilhører angav at det var svært at forstå Engelsk. 
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Pkt. 3  Regnskabsaflæggelse: 

 

Årsregnskabet blev gennemgået.  
Et underskud på 2000,- skyldtes manglende betalinger fra grundejere. 
Det er besluttet at vi vedligeholder en liste over hvem der mangler at betale. 

Indkøb i 2017 omfattede en projektor og en printer. 
 

Regnskabet blev godkendt. 
 

 

Pkt. 4 Fastsættelse af kontingenter og indskud 

 
Kontingent: Det vedtaget at opkræve 500,- ved indflytning og herefter 300,- om året. 

Mæglergebyret hæves fra 500,- til 1000,- 
 
Pkt. 5 

 

Se under evt. 
 
 

Pkt. 6 Valg af bestyrelsesmedlemmer og 2 suppleanter: 

 

Bestyrelsesmedlemmer: 
Henrik og Simon er på valg. Begge fortsætter på posterne. Ingen andre kandiderede 

til dette. 
Jeane Rathjen overtager endvidere Birgittes Riis-Clausen’s post som medlem af 
bestyrelsen og Birgitte bliver i stedet suppleant. 

Aktion 1: Navne på poster som er på valg, skal fremover angives i indkaldelsen. 
Aktion 2: Tilføj forslag til ændringer til vedtægterne til næste forsamling - herunder 

suppleanter. Der står ikke noget herom idag. Vedtægterne bør i øvrigt generelt 
gennemses af en jurist i samme ombæring. 

 

Ovenstående blev godkendt 

 
 
Pkt 7 Valg af revisorer og 1 suppleant: 

 

Revisorerne blev genvalgt. 
Revisor: Anette Malmbak Havrevænget 23 

Revisor: Jesper Dam Havrevænget 24 
Suppleant: Peter Sparre Andersen Havrevænget 10 
 

 
Pkt. 8 Eventuelt  

 

Motorvejsstøj status af Ole Malmbak. 
Initiativ om at forfølge det fortsat høje støjniveau, blev igangsat på generalforsamling 

2017. 
Indsigelser indsendt til ministerier og Rudersdal kommune, men ingen konkrete svar.  

Det blev diskuteret om vi fortsat skulle forfølge støjproblemet ift. tid og penge.  
Den generelle holdning er at vi har ringe udsigt til at få noget konkret ud af denne 
sag. Forslaget er henstillet til bestyrelsen for en beslutning. 



Input fra Erik Kristiansen: 
Der mangler lys på cykelstien langs motorvejen. 6 stykker i alt. 

Ørsted står for vedligehold og har meddelt at de vil se på det så snart som det er 
muligt. 
 

Festudvalg:  
Festudvalget består pt. af: Kasper Vejdammen 82. Øvrige grundejere opfordres 

hermed til at deltage i udvalget. Henvendelse kan evt. ske til bestyrelsen. 
Erik rekruterer endvidere til festudvalget, via vores facebook site. 

Det blev vedtaget at købe et nyt telt til grundejerforeningen. 
Der søges at finde et der kan rumme normale antal deltagere til en vejfest.  

Der blev vedtaget en beløbsramme i området 4-7.000 dkk. 
Dette telt vil ikke fremover blive udlånt til private fester, grundet slidtage herpå. 

Det blev endvidere vedtaget at købe et mindre telt til brug for udlån. 
Bestyrelsen har mandat til at beslutte hvilket som vil være passende til formålet. 

 
Der blev efterspurgt et nyt ”hold” som kan bidrage til at opstille og nedtage telte. 

Det foreslås at opfordre til deltagelse heri, som del af invitationen. 
 

Herefter var generalforsamling 2018 afsluttet 


